
Tisztelt Balatonföldváriak! 

A 2022-es év újabb feladat elé állította a világot az orosz-ukrán háború miatt. Sajnos a két 

ország közötti konfliktus eszkalációja jelentős gazdasági és pénzügyi következményekkel jár. 

A városvezetés feladata, hogy ezekben a nehéz időkben is Balatonföldvár Város fejlődése és az 

itt élő emberek életszínvonala megmaradjon. Eszmecserét folytattunk, Polgármester Úrral és a 

képviselőtársakkal a beruházásokkal kapcsolatban. Az év során rendszeresen részt vettem a 

Testületi-üléseken. Szavazataimmal olyan döntéseket támogattam, mely a település és lakóinak 

érdekét szolgálja. Tudásom és lehetőségeimhez mérten igyekeztem a város lakóinak érdekeit 

képviselni, gondjaikra megoldást keresni, életminőségüket javítani. Ezt a munkát nem csak 

önállóan, hanem a képviselőtársaimmal és a városban élő polgárokkal együtt végeztem. Minden 

esetben törekedtem arra, hogy a kérések, problémák megoldásra kerüljenek. Ahol lehetett 

magam kerestem megoldást vagy a megfelelő helyre továbbítottam a problémákat, amit közel 

100 %- ban sikerült megoldanunk közös erővel. 

Kiemelt feladatomnak tartom, hogy minden évben karácsony közeledtével egy picit megálljunk 

és értékeljük az elmúlt esztendőt, amit minden évben meg is tettünk. 

Humánbizottsági tagként nagy gondot fordítottunk a szűkösen élőkre, főleg ebben a jelenleg is 

tartó háborús helyzetben. Fontosnak tartom, hogy ebben a nehéz időszakban segítsünk 

egymásnak. A 2022-ben is megajándékoztuk a nehéz gazdasági helyzet ellenére is a 

balatonföldvári szépkorú lakosokat. A korábbi 3.000 Ft helyett a Humán Bizottság javaslatára 

idén 5.000 Ft értékű karácsonyi ajándékcsomag juttatásban részesültek a 60-64 életévet betöltő 

személyek. A városi szociális programunk keretében belül idén a 65 éven felüliek évenkénti 

10.000 Ft/fős anyagi támogatásban részesültek, aminek szétosztásában kiemelt feladatot láttam 

el. A szociális tűzifát idén minden igénylő számára biztosítani tudtuk, mert, csaknem kétszer 

több tűzifát tudtunk kiosztottan.  

A jövőben minden erőmmel azon leszek, hogy Balatonföldvár fejlesztéseiért és lakosaiért 

mindent megtegyek!   
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